
From: EINAR G Myra <einarmyra@outlook.com> 
Sent: 30. april 2020 15:44 
To: Kommune, Vegårshei 
Subject: Privatisering av kommunal vei 
 

Stiller og oss bak innlegg fra John og Nanna Flaten. 
 
Da vi flyttet hit våren 2016 ble vi informert om innføring av eiendomsskatt i kommunen fra 
samme år, noe vi så på som en liten pris å betale for ett slikt sted! 
Dette kunne stilt seg helt annerledes, som nevnt i mail fra Nanna Flaten, om  vi hadde vist at 
veien også var planlagt privatisert på et senere tidspkt.  
da hadde vi nok vurdert om tilflytting til kommunen var interessant. 
 
Regner også med verditap på boligen om dette blir gjennomført, en ny taksering og lavere 
eiendomskatt bør vel bli resultat av det? 
 
Harekjær og beboere her er ikke bortskjemt med verken stabilt internett, tlf dekning, 
bussforbindelse, gatelys etc. 
Noe det heller ikke ser ut til å bli en bedring på i overskuelig fremtid. 
 
Slik er det nok flere steder i utkanten av bygda, men som de fleste godtar. 
At kommunen også skal spare på de som allerede gir mye, bidrar ikke til økt vekst i utkanten, 
men i ytterste konsekvens til tapte skatteinntekter ved fraflytting fra kommunen. 
 
Vi stiller oss også bak de andre innleggene som ikke ønsker kommunale veier privatisert. 
 
 
Mvh 
Einar & Nataliya Myra 
 
 
 


